
 

 

Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

 MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MČ KOŠICE – JUH 

 

 

Košice 28.5.2019 

Číslo: 5/19 

Zapísal: PhDr. Andrea Tragalová 

            Tel: 055/ 720 80 36 

            e- mail: andrea.tragalova@kosicejuh.sk 

 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 28.5.2019 

 

 

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny 

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Informácia o 1. úprave Programového rozpočtu MČ Košice - Juh v roku 2019 

3. Záverečný účet  MČ Košice – Juh za rok 2018 

4. Obsahová náplň spravodaja Južan 

5. Informácia o športových a kultúrnych podujatiach 

6. Diskusia 

7. Záver 

       

 

 

K bodu č.1 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Radovan Sušila. Pán predseda privítal prítomných 

a konštatoval, že komisia  je uznášania schopná. Následne dal predseda komisie hlasovať o 

predloženom návrhu programu. Program bol jednoznačne schválený. 

 

 

K bodu č.2 

 

Vedúci OEaM Ing. Zahoranský, PhD. detailne informoval členov komisie o 1. úprave 

Programového rozpočtu MČ Košice - Juh v roku 2019. Členovia komisie nemali doplňujúce 

otázky, preto dal predseda komisie hlasovať.  

Uznesenie: Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy vzala na vedomie 

Informáciu o 1. úprave Programového rozpočtu MČ Košice - Juh v roku 2019 v súlade s §14 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v platnom znení a odporúča materiál predložiť na prerokovanie  

na najbližšie zasadnutie MR a MZ  MČ Košice – Juh. 

Hlasovanie: Prítomní: 6   Za: 6   Proti: 0  Zdržali sa: 0 



 

      

     K bodu č. 3 

 

Vedúci OEaM Ing. Zahoranský, PhD. detailne informoval členov komisie o Záverečnom účte 

MČ Košice - Juh v roku 2018. Členovia komisie nemali doplňujúce otázky, preto dal 

predseda komisie hlasovať. 

Uznesenie: Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy vzala na vedomie 

Záverečný účet MČ Košice – Juh za rok 2018 a odporúča materiál predložiť na 

prerokovanie a schváliť bez výhrad na najbližšie zasadnutie MR a MZ  MČ Košice – Juh. 

Hlasovanie: Prítomní: 6   Za: 6   Proti: 0  Zdržali sa: 0 

  

 

    K bodu č. 4 

 

Členovia komisie sa oboznámili s Obsahovou náplňou spravodaja Južan a nemali žiadne 

doplňujúce návrhy, preto dal predseda komisie hlasovať. 

Uznesenie: Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy vzala na vedomie 

Obsahovú náplň spravodaja Južan a odporúča materiál predložiť na prerokovanie  na 

najbližšie zasadnutie MR MČ Košice – Juh. 

Hlasovanie: Prítomní: 6   Za: 6   Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

    K bodu č. 5 

 

Vedúca oddelenia kultúry, mládeže a športu informovala o pripravovaných kultúrnych 

a športových podujatiach v najbližšom období: už túto sobotu 1. júna oslávime MDD na 

našom TS ŠZA, stretnutie s jubilantmi je naplánované na 5.6.2019. Hneď na druhý deň 

6.6.2019 budeme maľovať ihriská na Žižkovej a Turgenevovej ul. a 17.6.2019 sa bude konať 

slávnostné odovzdávanie verejných ocenení.  

 

 

      K bodu č. 6 

 

Vedúci OEaM informoval o stanovisku finančnej komisie v súvislosti so skákacím hradom 

pre T-Systems ŠZA, ktorý bol vypustený z Návrhu Programového rozpočtu MČ Košice – Juh 

na roky 2019 – 2021. Členovia finančnej komisie odporúčajú, aby bol tento kapitálový 

výdavok zapracovaný do návrhu na najbližšiu úpravu Programového rozpočtu MČ Košice – 

Juh schvaľovaného MZ MČ Košice – Juh vo výške 10 tis. eur s tým, že bude krytý minimálne 

vo výške 50% z iných zdrojov ako z rezervného fondu.  

Členovia komisie kultúry s týmto návrhom súhlasia. 

Predseda komisie informoval o vyhodnotení výzvy na predloženie cenovej ponuky „Grafika 

a tlač informačného spravodaja Južan“. Najnižšiu ponuku vysúťažila Typopress – tlačiareň 

s.r.o. 

Pani poslankyňa Ivančová navrhuje prac. stretnutie ohľadne zabezpečenia rodičovského 

centra v SRC od septembra, vzhľadom na skutočnosť, že Dohoda o spolupráci s RC Stonožka 

bude ukončená k 30.6.2019. 

 

 

 

 

 



   K bodu č. 7 

 

              Ing Sušila poďakoval prítomným členom komisie za účasť na zasadnutí. Najbližšie zasadnutie 

komisie sa uskutoční 17.6.2018 /pondelok/ o 15,30 hod. a bude súčasťou Udeľovania 

verejných ocenení. 

 

 

                              PhDr. Andrea Tragalová                                                  Ing. Radovan Sušila 

              vedúca OKMaŠ                                                            predseda komisie 


